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1. Kunt u aangeven wanneer u de raad van deze medewerking van het college op de 
hoogte heeft gebracht want ik heb het helaas gemist. 
De raad is geïnformeerd via de wekelijkse besluitlijst van het college. 

2. Heeft u de raad niet op de hoogte gebracht graag een onderbouwing waarom niet. 
Zie 1. 

3. Wie is de initiatiefnemer, welke locatie, oppervlakte. 
Gezien de privacywet kunnen wij deze naam niet openbaar maken. 
Bijgevoegd een situatietekening 
 

 
Er is een principebesluit genomen voor een oppervlakte van 1,2 ha. Intussen heeft de 
initiatiefnemer een nieuw verzoek ingediend voor 3,4 ha. Dit principeverzoek wordt 
aangehouden tot er een aangescherpt visiedocument zonneparken is vastgesteld. 

4. Wat is de huidige bestemming van het perceel en wat wordt de  toekomstige 
bestemming. 
Momenteel is de bestemming agrarisch. De bestemming blijft agrarisch, maar door 
een omgevingsvergunning kunnen de activiteiten van de zonnepanelen worden 
verleend. 

5. Waarom is er hier geen bestemmingsplanwijziging nodig. 
Conform provinciaal beleid is het enkel mogelijk om een tijdelijke vergunning te 
verlenen met een termijn van maximaal 25 jaar. Het definitief omzetten van het 
bestemmingsplan voor het plaatsen van zonneparken past niet binnen provinciaal 
beleid. Voor een tijdelijke omgevingsvergunning met een termijn van 25 jaar dient de 
raad normaliter een verklaring van geen bedenkingen af te geven. Op 21 november 
2013 is door de raad een lijst van categorieën vastgesteld waarvoor geen verklaring 
van geen bedenkingen hoeft te worden afgegeven.  Bouwwerken geen gebouw 
zijnde hoeven niet voor een verklaring van geen bedenkingen naar de raad, 
zonnepanelen vallen onder deze categorie. 



6. Behoeft er voor een zonneweide nooit een bestemmingsplanwijziging plaats te 
vinden en waarom niet. 
Zie toelichting bij vraag 5. 

7. Binnen welke kaders is er hier een vergunning afgegeven. 
Tot op heden is er geen vergunning verleend. Er is een principebesluit genomen. Het 
kader is het visiedocument zonneparken. 

8. Behoeft er hier geen landschappelijke inpassing plaats te vinden. 
Landschappelijk inpassing is zeker nodig bij deze ontwikkeling. Bij de beoordeling 
van een aanvraag omgevingsvergunning wordt een landschappelijke inpassing 
betrokken.  

9. Is een dialoog met de omgeving niet gewenst. 
De dialoog zal bij het indienen van de aanvraag omgevingsvergunning aanwezig 
moeten zijn. 

10. Op welke datum betrekt u de raad en alle belanghebbenden partijen in de discussie 
van het wel of niet medewerking verlenen aan zonneweides. 
De huidige visie zonneparken is in maart 2018 door het college vastgesteld. In 
datzelfde collegevoorstel is het zonnepanelenproject de Groene zone opgenomen. 
De wethouder en het college waren in de veronderstelling dat de raad met een RIN 
op de hoogte was gesteld. 
Na dossieronderzoek blijkt er een verouderde RIN over alleen het 
zonnepanelenproject De Groene Zone te zijn verstrekt, naar aanleiding van het 
genoemde collegebesluit. Voor de volledigheid is de goede versie van de RIN en het 
huidige visiedocument toegevoegd in de bijlage. 
 
Op dit moment wordt een aanscherping van de visie voorbereid. Hiervoor zullen 
vooraf een aantal kaders worden opgehaald bij de raad, naar verwachting in mei 
tijdens de commissie Ruimte. De visie zal naar verwachting in juli 2019 ter 
goedkeuring aan de raad worden voorgelegd.  
Individuele verzoeken voor zonneparken zullen dan op basis van de nieuwe visie 
door burgemeester en wethouders kunnen worden afgehandeld middels een 
uitgebreide omgevingsvergunning.  

11. Hoe ziet u een zonneweide in verhouding tot permanente teeltmaatregelen waar een 
maximum aan zit van 3 ha. 
In de huidige visie staan gebieden benoemd waar de zonneparken gerealiseerd 
kunnen worden onder voorwaarden. Daarbij zijn geen restricties benoemd over de 
oppervlaktes van de parken. De nieuwe visie zonneparken kan hierop bijgesteld 
worden. 
 
 


